

# Referat fra Bestyrelsesmødet i Lellinge Beboerforening

## torsdag den 5. oktober 2023 kl. 19:00

### **Til stede, fraværende og valg af ordstyrer og referent**

*Til stede var Preben Larsen, Hans Henrik Juda, Susanne Kirkeby, Peter Friis, Danielle Skovbo, Brian Sørensen, Lone Craig, Lars Sønderby og Jan Meilby.*

*Asger Hede var fraværende.*

*Susanne Kirkeby blev valgt til at være ordstyrer. Jan Meilby blev referent.*

### **Godkendelse af referat**

*Det udsendte udkast til et referat fra den 7.9.2023 skal godkendes.*

*Referatet blev godkendt.*

### **Økonomi**

*Peter oplyste at han har arbejdet med et regnskab for 2023. Hovedindholdet fra Peter var, at der er 179 medlemmer ud over de 95 som også er medlemmer af Seniorklubben. Samlede set har det været et år med mere indtægt fra kontingentet, selv om kontingentindbetalingerne kom fra færre medlemmer.*

*Resultatet for vores shelter blev, at der kom 61 overnatninger, hvilket gav en indtægt på 3.600 kr., mod en udgift på 7.100 kr., hvilket så gav et samlede underskud på 3.500 kr. til vores shelter. Det er planen fra sheltergruppen at der skal spares op, så der er økonomiske midler til at tømme muld-toilet, skraldespande samt græsslåning.*

*Vi vil også kræve betaling for brænde.*

*Der blev talt om at annoncere for eksistensen af vores shelter, øge prisen for at benytte vores shelter, samt finde støtte muligheder udefra.*

*Budget for næste år blev udarbejdet og også godkendt.*

*Regnskabet blev godkendt og sendes til revisorerne.*

*Der var enighed om at der skal betales 50 kr. for at spise med på Årsmødet.*

*Der er ikke regnet på hvad de nye regler for benyttelsen af Mobile Pay betyder for os.*

### **Udarbejdelse af dagsorden**

*Hvis der er emner som ikke er på dagsordenen, men som ønskes behandlet, så er det under dette punkt at emnet skal tilføjes dagsordenen.*

*Emnet shelter blev sat på dagsordenen som punktet "Shelter".*

## **Shelter**

*Hans Henrik oplyste at der forleden var en del efterladenskaber på shelterpladsen, som dog ikke blev betragtet som decideret hærværk af Hans Henrik.*

*Der var enighed om at gennemføre en hygge-arbejdsdag, hvor der bl.a. også kunne sikres mere brænde, ud over opgaven med at vedligeholde shelterpladsen.*

*Der var enighed om at der tages 50 kr. for brænde, når vores brænde anvendes på shelterpladsen.*

*Der var også enighed om at annoncere for vores shelter. Brian finder medier som kan anvendes og Peter udarbejder teksten.*

## **Halloween**

Er alle klar? Arrangementet i kirken starter kl. 17:00.

Plakater?

*Der blev talt om hvordan afviklingen af Halloween foregik de tidligere år, ligesom det også blev aftalt hvordan afviklingen skal gennemføres i år.*

*Arbejdsopgaverne blev herefter fordelt.*

## **Årsmøde**

Skal vi tage hul på Årsmødet? Hvem er på valg?

*Danielle oplyste at hun holder en pause fra bestyrelsesarbejdet. Preben, Susanne, Lars og Asger er på valg.*

*Det blev besluttet at punktet fortsættes på næste møde.*

## **Seniorklubbens Årsmøde**

Seniorklubben holder Årsmøde den 18. oktober 2023 kl. 13:00. Er der en fra bestyrelsen som deltager?

*Det blev besluttet at Preben deltager i Seniorklubbens Årsmøde.*

## **Fartmåling**

Fartmåling på Overdrevsvejen mellem Ringstedvej og S-svinget.

*Brian fortalte, at han oplever at den anbefalede hastighed på 30 km/t - på en del af strækningen - på ingen måde respekteres. Heller ikke i situationer hvor forholdene i sig selv tilsiger en lav hastighed. Vejmarkeringen (de hvide streger) skal i øvrigt optegnes på ny, da disse ikke længere er synlige.*

*Der var enighed om at planlægge en kampagne for en mindre hastighed i området.*

## **Bordet rundt**

*Lone efterlyst at vi beskriver hvad vi arbejder med. Der var enighed om at oplyse mere, f.eks. ved at vi her især sender et eller andet til Lone, som så placerer indholdet på forskellige platforme.*

*Der blev talt rosede om arrangementet på vikingeborgen da byggeplanerne blev offentliggjort.*

**Evt.**  
*Intet.*